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P R O T O K O Ł  Nr  XXXVII /2017 

z  sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu  

z dnia 31 marca  2017r.  

 

Sesja odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 13.00 – 16.15 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia  Sesji Rady Miejskiej w 

Ogrodzieńcu  

Powitał wszystkich obecnych, radnych oraz gości zaproszonych:  

 Członka Zarządu Powiatu Zawierciańskiego  Panią Marię Milejską  

 Komendanta  Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu  Pana Grzegorza Migdała 

 Dzielnicowego KP Ogrodzieniec Pana Sebastiana Molika 

 Przewodniczącą ZNP odział Ogrodzieniec Panią Barbarę Ciszek 

 Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  

 Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 

 Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 

 Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  

 Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy 

Ogrodzieniec. 

 Sołtysów Gminy Ogrodzieniec. 

 

Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy  Ogrodzieniec 

Wszyscy radni zostali powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone 

niezbędne materiały, czyli  

 zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 

 projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji 

uczestniczyło  14 radnych - co zostało potwierdzone podpisami na liście obecności. 

Radny nieobecny Patryk Szczygieł . 

 

 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad  

 

Radni przyjęli jednogłośnie zaproponowany porządek obrad. 
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Porządek obrad wg którego prowadzona była sesja przedstawiał się następująco:  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXIII/2016 z sesji Rady Miejskiej z dnia 28.12.2016r. oraz 

protokołu Nr XXXIV z sesji Rady Miejskiej z dnia 09.01.2017r. 

4. Informacja Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu na temat stanu bezpieczeństwa 

w powiecie zawierciańskim oraz w gminie Ogrodzieniec. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ogrodzieniec na rok 2017”. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ogrodzieniec. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Śląskiemu 

na realizację zadania pn.”Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 790 w 

miejscowości Podzamcze (ul. W. Polskiego) Gmina Ogrodzieniec – etap III.” 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Ogrodzieniec, które będą brane pod uwagę na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego, określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów i dokumentów 

niezbędnych do ich potwierdzenia. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas I szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec, które będą brane pod 

uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodem szkoły podstawowej, jeżeli dana publiczna szkoła podstawowa nadal 

dysponuje wolnymi miejscami, określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów i 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do 

nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą z dnia 14 grudnia 2016 r. – 

Prawo oświatowe. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach przychodów, dochodów i wydatków w 

budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2017 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ogrodzieniec na lata 2017 – 2026. 

13. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

14. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

15. Wnioski i oświadczenia.  

16. Zamkniecie obrad. 
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Ad. 3 

Przyjęcie protokołu Nr XXXIII/2016 z sesji Rady Miejskiej z dnia 28.12.2016r. 

oraz protokołu Nr XXXIV z sesji Rady Miejskiej z dnia 09.01.2017r. 

 

Protokoł Nr XXXIII/2016 z sesji Rady Miejskiej z dnia 28.12.2016r. oraz protokoł Nr 

XXXIV z sesji Rady Miejskiej z dnia 09.01.2017r. - został  przyjęty przez radnych bez 

uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych. 

 

 

 

Ad. 4 

Informacja Komendy Powiatowej Policji w Zawierciu na temat stanu 

bezpieczeństwa w Powiecie Zawierciańskim oraz w Gminie Ogrodzieniec. 

 

Komendant Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu Grzegorz Migdał oraz Dzielnicowy KP 

Ogrodzieniec Sebastian Molik przedstawili informacje na temat stanu 

bezpieczeństwa w Powiecie Zawierciańskim oraz w Gminie Ogrodzieniec. 

Prezentacja informacji miała postać pokazu mulimedialnego do zapoznania się na 

stronie internetowej http://zawiercie.slaska.policja.gov.pl/k30/z-zycia-jednostki/stan-

bezpieczenstwa/74099,Stan-bezpieczenstwa.html 

 

 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ogrodzieniec na rok 

2017”. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska pani Ewa Marzecka zreferowała temat dot. 

projektu uchwały. Miedzy innymi powiedziała, że dokument ten został zaopiniowany 

przez powiatowego lekarza weterynarii. Opinia była pozytywna bez żadnych uwag i 

zastrzeżeń. 

Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Ogrodzieniec na rok 2017 ma zastosowanie do wszystkich 

zwierząt domowych, w szczególności psów i kotów, w tym kotów wolno żyjących oraz 

zwierząt gospodarskich. Większość działań określonych w Programie dotyczy psów i 

kotów, ponieważ skala bezdomności tych zwierząt jest największa w Gminie 

Ogrodzieniec. Bezdomność zwierząt jest zjawiskiem społecznym, którego głównymi 

przyczynami są: niekontrolowane rozmnażanie, porzucanie zwierząt przez 

właścicieli, ucieczki zwierząt, łatwość pozyskiwania zwierząt, brak edukacji i wiedzy 

społeczeństwa w zakresie metod zapobiegania bezdomności. 

Program zakłada zachęcanie właścicieli zwierząt do ich sterylizacji i kastracji, 

poprzez prowadzenie działań edukacyjno-informacyjnych. 
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 Cel i zadania programu to:  

Zapewnienie bezdomnym zwierzętom opieki. Zapewnienie bezdomnym zwierzętom 

miejsca w schronisku dla zwierząt. Opieka nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich 

dokarmianie. Odławianie bezdomnych zwierząt- Odławianie bezdomnych zwierząt 

dokonywane jest przez firmę z którą Zakład Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu 

ma podpisaną umowę. Obligatoryjna sterylizacja albo kastracja zwierząt w 

schroniskach dla zwierząt. Poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt. 

Usypianie ślepych miotów. Wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia 

miejsca dla zwierząt gospodarskich. Gospodarstwo rolne, które zapewni miejsce 

bezdomnym zwierzętom gospodarskim z terenu Gminy Ogrodzieniec :Gospodartstwo 

Rolne Bogdan Lech z Niegowy. Przypadki przekazania zwierzęcia gospodarskiego 

przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu mogą dotyczyć zgłoszenia 

bezdomnego zwierzęcia gospodarskiego znalezionego na terenie gminy. 

Zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z 

udziałem zwierząt. Zwierzęta dzikie poszkodowane w wypadkach drogowych 

odwożone będą do Leśnego Pogotowia Jacka Wąsińskiego w Mikołowie.  

Środki finansowe na realizację zadań wynikających z Programu zabezpieczone są w 

budżecie: Zakładu Gospodarki Komunalnej w wysokości 45 000 zł.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 14  

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVII/276/2017 w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Ogrodzieniec na rok 2017”- została przyjęta. 

 

 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ogrodzieniec. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulski omówił projekt przedmiotowej 

uchwały  

Uzasadnienie merytoryczne uchwały zawierało następujące informacje:  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxvii_276_2017.pdf
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„zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym do wyłącznej właściwości 

Rady Miejskiej należy m.in. uchwalanie miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. 

Obowiązujący od 2005 roku miejscowy planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Ogrodzieniec zatwierdzony Uchwałą Nr XXXVIII/325/2005 Rady Miejskiej  

w Ogrodzieńcu z dnia 26 września 2005 roku, opublikowaną w Dz. Urz. Woj. 

Śląskiego nr 131 poz. 3259 dnia 8 listopada 2005 r. - wymaga aktualizacji w zakresie 

dostosowania jego ustaleń tekstowych i graficznych do stanu fatycznego. 

Celem zmiany jest korekta oznaczenia i strefy ochronnej gazociągu przebiegającego 

przez tereny wskazane w załączniku graficznym nr 1 i 2. Dokonanie zmiany planu w 

określonym wyżej zakresie będzie sprzyjać rozwojowi miasta. 

Zmiana planu nie będzie naruszać ustaleń obowiązującego Studium uwarunkowań 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Ogrodzieniec. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVII/277/2017 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ogrodzieniec - została 

przyjęta. 

 

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Śląskiemu na realizację zadania pn.”Budowa chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Podzamcze (ul. W. Polskiego) Gmina 

Ogrodzieniec – etap III.” 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulski omówił projekt przedmiotowej 

uchwały. Między innymi przekazał informacje o planowanym przekazaniu z  budżetu 

Gminy Ogrodzieniec pomocy finansowej w wysokości 200.000,00 zł Województwu 

Śląskiemu na realizacje zadania pn.:„Budowa chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej 

nr 790 w miejscowości Podzamcze (ul. Wojaka Polskiego) – jest to kontynuacja 

rozpoczętych prac i  dalsza realizacja zadania  etap III”  

  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxvii_277_2017.pdf
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Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVII/278/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Śląskiemu na realizację zadania pn.”Budowa chodnika w ciągu drogi 

wojewódzkiej nr 790 w miejscowości Podzamcze (ul. W. Polskiego) Gmina 

Ogrodzieniec – etap III - została przyjęta. 

 

 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli i 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Ogrodzieniec, które będą brane pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego, określenia liczby punktów za każde z tych 

kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

 

Inspektor ds. oświaty pan Andrzej Kazimierczak omówił projekt przedmiotowej 

uchwały.  

Uzasadnienie merytoryczne uchwały zawierało następujące informacje: 

Potrzeba podjęcia uchwały jest spowodowana wejściem w życie art. 131 ust. 4 i 6 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe. 

Skutki finansowe - brak  

Uchwała określa kryteria brane pod uwagę na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec oraz wskazuje liczbę punktów za 

określone kryterium.  

Kryteria określone w uchwale mają zastosowanie w postępowaniach rekrutacyjnych 

do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Ogrodzieniec począwszy od roku szkolnego 2017/2018. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxvii_278_2017.pdf
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Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVII/279/2017 w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Ogrodzieniec, które będą brane pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego, określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów i 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia - została przyjęta. 

 

 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas I szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec, które będą brane 

pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym dla kandydatów zamieszkałych 

poza obwodem szkoły podstawowej, jeżeli dana publiczna szkoła podstawowa 

nadal dysponuje wolnymi miejscami, określenia liczby punktów za każde z tych 

kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

 

Inspektor ds. oświaty pan Andrzej Kazimierczak omówił projekt przedmiotowej 

uchwały.  

Uzasadnienie merytoryczne uchwały zawierało następujące informacje: 

Potrzeba podjęcia uchwały  spowodowana jest  wejściem w życie art. 131 ust. 4 i 6 

ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 r. poz. 59). 

Skutki finansowe – brak.  

Uchwała określa kryteria brane pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas I 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec wraz z 

odpowiadającą im liczbą punktów dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem 

wybranej szkoły podstawowej. 

Dokumentami niezbędnymi do potwierdzenia kryteriów są oświadczenia 

potwierdzające spełnienie wymagania. Określone w uchwale kryteria mają 

zastosowanie w postępowaniach rekrutacyjnych do klas I szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec począwszy od roku szkolnego 2017/2018. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 14 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxvii_279_2017.pdf
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Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVII/280/2017 w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas I 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec, które będą brane 

pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodem szkoły podstawowej, jeżeli dana publiczna szkoła podstawowa nadal 

dysponuje wolnymi miejscami, określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów i 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia - została przyjęta. 

 

 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjum do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą z dnia 14 

grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe. 

 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Andrzej Mikulski omówił projekt przedmiotowej 

uchwały. Między innymi przekazał informacje o tym, że zmiana struktury szkolnej 

pociąga za sobą konieczność wprowadzenia zmian w sieciach szkolnych, 

szczególnie w sieciach szkół podstawowych. 

W dniu 21 lutego 2017 r. Rada Miejska w Ogrodzieńcu podjęła uchwałę Nr 

XXXVI/273/2017 w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjum do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą z dnia 14 grudnia 

2016 r. – Prawo oświatowe. Uchwała została przekazana do zaopiniowania przez 

Śląskiego Kuratora Oświaty oraz przez związki zawodowe. 

Śląski Kurator Oświaty pismem z dnia 16 marca 2017 r. nr DK-SO.545.20.2017 

wydał opinię dotyczącą uchwały Nr XXXVI/273/2017 w sprawie projektu 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego 

wprowadzonego ustawą z dnia14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe o treści: „Na 

podstawie art. 208 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. Przepisy wprowadzające ustawę 

– Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 r., poz. 60) po zapoznaniu się z  Uchwałą Rady 

Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr XXXVI/273/2017 w sprawie projektu dostosowania sieci 

szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego 

ustawą z dnia14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe wskazuję następujące zmiany, 

które należy uwzględnić w uchwale: dokonać przekształcenia Gimnazjum w 

Ogrodzieńcu z siedzibą w Ogrodzieńcu Osiedle Elizy Orzeszkowej 13 w liceum 

ogólnokształcące w dotychczasowej  siedzibie po zawarciu porozumienia z jednostką 

samorządu terytorialnego, dla której prowadzenie tego typu szkół jest zadaniem 

własnym. 

Śląski Kurator Oświaty, działając na podstawie art. 208 ust. 3 i 4 ustawy 

z dnia 14 grudnia 2016 r. Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe 

(Dz. U. z 2017 r. poz. 60), stwierdza, że Uchwała Nr XXXVI/273/2017 obejmuje 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxvii_280_2017.pdf
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zapisy art. 206 ust. 2 powołanej ustawy, tj. plan sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez gminę wraz z granicami ich obwodów na okres 

od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. (Załącznik nr 1), uwzględnia 

klasy dotychczasowego gimnazjum prowadzone w szkole ponadgimnazjalnej na 

okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. (Załącznik nr 2), zawiera 

również projekt planu sieci publicznych ośmioletnich szkół podstawowych wraz z 

określeniem granic ich obwodów, prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec, od dnia 

1 września 2019 r. (Załącznik nr 3). W Uchwale określono warunki przekształcenia 

gimnazjum w liceum ogólnokształcące, co jest zgodne z art. 206 ust. 2 pkt 5 

powołanej ustawy. 

Śląski Kurator Oświaty wskazuje, że przekształcenie dotychczasowego gimnazjum w 

szkołę ponadgimnazjalną/ponadpodstawową wymaga zawarcia porozumienia z 

jednostką samorządu terytorialnego, dla której prowadzenie tego typu szkół jest 

zadaniem własnym, jak to określono w art. 138 ust. 1 cyt. ustawy. 

Zatem przekształcenie gimnazjum w liceum ogólnokształcące jest możliwe po 

zawarciu takiego porozumienia. 

Jeżeli organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego uwzględni w uchwale, 

zmiany wskazane w powyższej opinii Śląskiego Kuratora Oświaty,  przyjmuje się, że 

uchwała uzyskała pozytywną opinię kuratora oświaty. 

Stosownie do zapisu art. 210 ust. 3 w przypadku nieuwzględnienia wskazanych 

wyżej zmian przyjmuje się, że uchwała o której mowa w art. 210/217 ust. 1 uzyskała 

negatywną opinię kuratora oświaty. 

Opinia kuratora oświaty jest wiążąca i nie służy od niej zażalenie. Na opinię służy 

skarga do sądu administracyjnego.” 

 

Związek Nauczycielstwa Polskiego Zarząd Oddziału w Ogrodzieńcu pismem z dnia 

14 marca 2017 r. poinformował, że: „Zarząd Oddziału ZNP w Ogrodzieńcu mając na 

uwadze dobro dziecka, ucznia i zatrudnionych w szkołach nauczycieli i pracowników 

niepedagogicznych pozytywnie opiniuje wspomnianą uchwałę Rady Miejskiej w 

Ogrodzieńcu w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjum do nowego ustroju szkolnego w Gminie Ogrodzieniec, pod warunkiem 

uzyskania zgody Powiatu Zawierciańskiego na prowadzenie wskazanego w § 4 pkt 

1) liceum ogólnokształcącego.” 

 

Do dnia 31 marca 2017 r. Powiat Zawierciański nie wyraził zgody na przekazanie 

Gminie Ogrodzieniec zadania polegającego na powołaniu i prowadzeniu Liceum 

Ogólnokształcącego w Ogrodzieńcu. 

Z uwagi na brak zgody Powiatu Zawierciańskiego na zawarcie porozumienia, 

Burmistrz proponuje włączyć Gimnazjum w Ogrodzieńcu do Szkoły Podstawowej nr 1 

im. Stefana Żeromskiego w Ogrodzieńcu z dniem 1 września 2017r. Burmistrz zgłosił 

jednocześnie autopoprawkę do przekazanego radnym projektu uchwały. Radni 

podczas sesji otrzymali nowy projekt uchwały zawierający autopoprawkę. Projekt 

uchwały zawierający autopoprawkę załączony został do protokołu oraz przekazany 

wszystkim radnym.  
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Burmistrz poinformował jednocześnie, iż ustalenia zawarte w projekcie uchwały 

zawierającym autopoprawkę zostały uzgodnione ze Śląskim Kuratorem Oświaty i 

drogą elektroniczną podczas trwania sesji przekazana została zmiana opinii - pismo 

w tej sprawie nr DK-SO.545.20.2017 z dnia 31 marca 2017 Śląskiego Kuratorium 

Oświaty załączone zostało do protokołu.  

 

W dyskusji jak wywiązała się w temacie głos zabierali: 

 Radni Rady Miejskiej, Burmistrz MiG, Prezes ZNP odział w Ogrodzieńcu. Dyrektor 

Zespołu Szkolno Przedszkolnego w Ogrodzieńcu . 

 

Szczegóły poruszone podczas dyskusji do wysłuchania i obejrzenia na stronie 

internetowej Gminy Ogrodzieniec z zakładce nagrania z sesji Rady Miejskiej w 

Ogrodzieńcu 

 

Projekt uchwały zawierający autoporawkę został odczytany przez 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Małgorzatę Janoskę. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVII/281/2017 sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjum do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą z dnia 14 grudnia 

2016 r. – Prawo oświatowe - została przyjęta. 

 

 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planach przychodów, dochodów i 

wydatków w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2017 rok. 

 

Skarbnik Gminy Pani A. Kuźniak przedstawiła propozycję zmian w planach wydatków 

w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2017r. oraz wniosła autopoprawkę do projektu 

przedmiotowej uchwały. Uchwała zawierająca autopoprawkę została przekazana 

radnym oraz załączona do protokołu. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxvii_281_2017.pdf
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Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVII/282/2017 w sprawie zmian w planach przychodów, dochodów i 

wydatków w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2017 rok - została przyjęta. 

 

 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ogrodzieniec na lata 2017 – 2026. 

 

Radni odstąpili od potrzeby omawiania przedmiotowej uchwały, gdyż była  ona 

szczegółowo  omówiona  i przeanalizowana na komisjach rady.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 14 

Głosów „Przeciw” – 0 

Głosów „Wstrzymujących się - 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XXXVII/ 283 /2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ogrodzieniec na lata 2017–2026 - została przyjęta. 

 

 

 

Ad. 13 

Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

 

Radna Małgorzata Janoska - po zebraniach wspólnot mieszkaniowych przekazuję 

prośbę mieszkańców bloków nr 8 i 9 ul. Słowackiego o wykonanie kilkumetrowej 

drogi między tymi drogami. 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxvii_282_2017.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xxxvii_283_2017.pdf
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Radna Wioletta Baran - Wnioskuję o uporządkowanie pasa drogowego, tj. 

obcięcie gałęzi i wycięcie krzaków wzdłuż drogi powiatowej Giebło-Mokrus tj. 

wzdłuż od budynku starej szkoły. Krzaki utrudniają wyjazd z ulicy Topolowej. 

Wnioskuję o naprawę nawierzchni drogi Giebło-Mokrus.  

Proszę o przekazanie prośby do Powiatowego Zarządu Dróg w Zawierciu. 

Zwracam się z prośbą o naprawę nawierzchni drogi gminnej Mokrus-Gulzów oraz 

drogi prowadzącej na przysiółek Huby.  

 

Radna Wanda Bednarz - Mieszkańcy Ryczowa zwracają się z prośba o 

posprzątanie ulic z piachu pozostałego po zimie, gdyż zakupiona maszyna przez 

Urząd Gminy jeszcze nie sprzątała w sołectwie Ryczów. 

Mieszkańcy Ryczowa proszą o załatanie dziur na ulicy Kościelnej. Ulica ta 

powinna być przeznaczona do całkowitego remontu i naprawy, ale zanim to 

nastąpi prosimy o załatanie dziur.  

 

Radna Beata Stypa Rus - Fontanna na Pl. Wolności przy Domu Kultury nie jest 

wizytówką Ogrodzieńca – tylko straszy. Gromadząca się woda fermentuje i 

śmierdzi. Może dobrze by było ją zasypać, zrobić klomb z kwiatkami? Był kiedyś 

projekt na nową fontannę. Dom Kultury piękny z zewnątrz, wewnątrz straszy i stał 

się niebezpieczny.  

Proszę o dofinansowanie budżetu na cele remontowe, przynajmniej na wymianę 

drzwi w dwóch najbardziej uczęszczanych salach MGOK - ponieważ stanowią 

niebezpieczeństwo dla uczestników różnych zajęć, które są w Domu Kultury. 

 

Radna Beata Jakacz interpelowała w następujących sprawach : 

Ryczów Kolonia - dokończenie wycinki krzewów (samosiejek) od zjazdu z drogi z 

Podzamcza do drogi Ogrodzieniec-Ryczów, 

- poszerzenie utwardzenie zjazdu z drogi z Podzamcza do drogi Ogrodzieniec-

Ryczów, 

- oczyszczenie działki gminnej przy ul. 3 Maja (odsłonięcie skały Sitowna) 

- na jakim etapie jest zgłoszenie źle posadowionych wiat na terenie boiska przy 

ul. Turystycznej oraz czy jest możliwość pozyskania środków na podwyższenie 

piłkochwytów oraz sprawdzenie zabezpieczenia, 

- prośba o odmalowanie studni przy ulicy Zachodniej, Wolności, Pileckiej. 

Radna odczytała następnie pismo sołtysa Żelazka dot. studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy i wniosków zgłaszanych 

przez mieszkańców do tego dokumentu oraz sposobu ich rozpatrzenia.  

 

Radny Zbigniew Fabiańczyk - Remont dróg gminnych  po zimie w Gieble i Gieble-

Kolonii. 
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Radny Jerzy Janoska pytał na jakim etapie jest dokończenie budowy chodnika na 

ul. Bzowskiej oraz prosił o interwencje do Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie 

naprawy drogi - ulicy Bzowskiej przy nr 39. 

Kiedy zostanie dokonany odpis części nieruchomości przeznaczonych przez 

mieszkańców pod budowę drogi ul. Krótkiej? 

Proszę o reklamację wykonania nawierzchni ul. Krótkiej – złe odwodnienie. 

Proszę o wysprzątanie poboczy – rowów ulic Mickiewicza, Kolejowej, Reja. 

Proszę o zainstalowanie przy w/w drogach koszy na śmieci.  

Proszę o natychmiastową reakcję w związku z zaistniałą sytuacją – wyłączenie 

energii elektrycznej w siłowni w Cementowni. Proszę o rozpatrzenie innej 

lokalizacji siłowni – np. sala gimnastyczna Gimnazjum w Cementowni. 

 

Radny Zygmunt Podsiadło - Co z bankomatem w Podzamczu? 

Na skrzyżowaniu ulicy Krakowskiej z ulicą Wojska Polskiego przy OSP słup 

energetyczny bardzo ogranicza widoczność. 

 

 

Odpowiedzi Burmistrza: 

Naprawa dróg - rozpoczęliśmy pozimową naprawę dróg i będziemy intensywnie 

te prace wykonywać. 

Sprzątanie ulic – proszę o mobilizację mieszkańców i włączenie się do sprzątania 

po zimie wzdłuż swoich posesji. ZGK odbierze spryzmowany piasek i nieczystości 

w terminach uzgodnionych z Zakładem. Drogi powiatowe są zamiatane przez 

dużą zamiatarkę z Powiatowego Zarządu Dróg. 

Fontanna przy Domu Kultury – do czasu kiedy nie pojawi się możliwość 

sfinansowania zagospodarowania tego miejsca można rozważyć pomysł 

zlikwidowana fontanny i posadzenia w tym miejscu np. kwiatów. 

Dom Kultury – remont wnętrza budynku będzie możliwy po uzyskaniu 

dofinansowania z zewnątrz. 

Wycinka poboczy – przekażemy do Powiatowego Zarządu Dróg w Zawierciu. 

Wiaty przy boisku w Ryczowie Kolonii wykonane zostały przez Zespół Parków 

Krajobrazowych Województwa Śląskiego. Przekazano nam informację, że 

naprawa gwarancyjna zostanie wykonana w najbliższym czasie.  

Remont chodnika na ulicy Bzowskiej – Powiatowy Zarząd Dróg zapewniał mnie, 

że inwestycja zostanie dokończona. 

Odszkodowania przy ulicy Krótkiej w Fugasówce – regulacja pasa drogowego 

została zlecona. Zorientuję się na jakim etapie jest sprawa i udzielę informacji 

Panu radnemu w najbliższym czasie.  

Siłownia w Cementowni – nic nie wiadomo kto „odciął” światło w siłowni, na 

pewno nie zrobiła tego Gmina. Wielokrotnie proponowałem, aby zawiązała się 

tam sformalizowana grupa, która weźmie odpowiedzialność za pomieszczenia. 

Są one własnością gminy i możemy je użyczyć. Mając umowę użyczenia 
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sportowcy mogą zawierać umowy z innymi podmiotami np. z dostawcą energii tak 

jak to z innymi organizacjami pozarządowymi w gminie np. OSP. 

Słup energetyczny – sprawa zostanie przekazana do właściciela sieci.  

Bankomat w Podzamczu – Zarząd Śląskiego Banku Spółdzielczego „Silesia” 

pozytywnie rozpatrzył wniosek gminy o bankomat w Podzamczu i w najbliższych 

miesiącach zostanie on uruchomiony. 

 

 

Ad.14 

Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

 

24 lutego w Urzędzie Miasta i Gminy odbyło się spotkanie z Zarządem Śląskiego 

Banku Spółdzielczego „Silesia”, na którym zakończono trwający od ponad 

dwudziestu lat spór o pomieszczenia zajmowane przez bank. Warto wspomnieć, że 

w latach 70. ubiegłego wieku poprzednik prawny, Bank Spółdzielczy w Ogrodzieńcu 

współfinansował budowę budynku urzędu, jednak nigdy nie doszło do wzajemnych 

rozliczeń pomiędzy nim a gminą. Z tytułu współfinansowania budowy bank miał 

swoją siedzibę w pomieszczeniach na parterze budynku, a później po zmianach jako 

Bank Spółdzielczy w Zawierciu. Pomimo wielokrotnych prób uregulowania spraw 

własnościowych przez poprzednich burmistrzów nie udało się rozliczyć poniesionych 

nakładów i zawrzeć umowę na korzystanie z lokalu. Dopiero w bieżącym roku udało 

się zawrzeć ugodę z nowym zarządem banku, na mocy której bank pozostanie w 

dotychczasowym miejscu przez następne 15 lat. Bank zwróci gminie pomieszczenia 

nie wykorzystywane do swojej działalności, a na zajmowane podpisze umowę 

dzierżawy. Wykona też odrębne wejście do pomieszczeń z korytarza na parterze. 

Obie strony są zadowolone z tego rozwiązania, ponieważ bank zachował 

dotychczasową siedzibę a gmina otrzymała dodatkowe pomieszczenie oraz dochody 

w postaci czynszu dzierżawnego i podatku. 

 

4 marca na hali sportowej Gimnazjum w Ogrodzieńcu odbył się IV Turniej Halowy w 

Piłce Nożnej Strażaków. 

 

4 marca w świetlicy w Kiełkowicach odbyło się spotkanie z okazji Dnia Kobiet 

zorganizowane przez radną z Kiełkowic oraz Radę Sołecką. 

 

8 marca w MGOK z okazji Międzynarodowego Dnia Kobiet odbył się koncert pn. „Za 

zdrowie Pań”, w którym wystąpili: Seniorzy z Ogrodzieńca, Zespół Echo i Sekcja 

Literacka UTW w Ogrodzieńcu. 

 

14 marca w Urzędzie Miejskim w Zawierciu odbyło się spotkanie w sprawie 

transportu zbiorowego organizowanego przez ZKM w Zawierciu. 
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15 marca w Kancelarii Notarialnej w Zawierciu została podpisana umowa notarialna, 

na mocy której gmina otrzymała darowizną działkę położoną w pasie drogowym ulicy 

Łąki. 

 

15 marca w Urzędzie Miasta i Gminy została podpisana umowa na uzbrojenie 

terenów po byłej Cementowni „Wiek”, które zostały włączone do Katowickiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej. Wykonawcą robót została wybrana w wyniku 

przetargu firma Tranzit z miejscowości Lubachowy k/Moskorzewa. Wartość umowy 

ponad 6,9 mln zł. Termin wykonania do końca października br. W wyniku robót 

zostanie kompleksowo przygotowany teren dla inwestorów zamierzających 

uruchomić działalność w Katowickiej Specjalnej Strefie Ekonomicznej w 

Ogrodzieńcu.  

 

Od 20 marca do 7 kwietnia odbywały się zebrania wspólnot mieszkaniowych. 

 

28 marca odbyło się Walne Zgromadzenie Stowarzyszenia „Nobilito”, na którym 

podsumowano rok 2016. 

 

28 marca odbył się przegląd pozimowy dróg gminnych (Piastowska, Południowa i 

Spacerowa), przebudowanych w roku 2016. W czasie przeglądu wskazano usterki, 

które wykonawca zobowiązał się w trybie gwarancyjnym naprawić do końca kwietnia 

 

Wznowiono roboty przy przebudowie drogi wojewódzkiej DW 790 (ul. Kościuszki) w 

Ogrodzieńcu. W najbliższym czasie wykonane zostaną chodniki i miejsca postojowe 

od skrzyżowania z ul. Cmentarną do ul. Bzowskiej po obu stronach oraz chodnik po 

stronie północnej na odcinku od ul. Bzowskiej do ul .Wodnej. Uruchomiona zostanie 

również częściowo nowa instalacja oświetlenia ulicznego obejmująca Plac 

Piłsudskiego i odcinek ul. Kościuszki.  

 

 

 

Ad. 15 

Wnioski i oświadczenia.  

 

Radna powiatowa i członek Zarządu Powiatu Zawierciańskiego Pani Maria Milejska 

omówiła bieżące sprawy związane z wprowadzeniem reformy oświatowej w 

powiecie. Poruszyła też kwestie dot. zmian w funkcjonowaniu służby zdrowia 

wynikające głównie z wdrażania nowych przepisów prawnych związanych z 

tworzeniem  sieci szpitali oraz opieki przyszpitalnej. 

 

Szczegóły przedstawionej informacji do wysłuchania i obejrzenia na stronie 

internetowej Gminy Ogrodzieniec z zakładce nagrania z sesji Rady Miejskiej w 

Ogrodzieńcu 
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Przewodniczący Rady przypomina o obowiązku składania przez radnych oświadczeń 

majątkowych za 2016 w terminie do końca kwietnia 2017r. Odczytał pismo Wojewody 

Śląskiego w tej sprawie wraz ze szczegółowymi informacjami o sposobie wypełniania 

poszczególnych rubryk oświadczenia majątkowego.  

Kopia pisma została przekazana każdemu radnemu do wiadomości wraz z 

informacją Urzędu Skarbowego w Zawierciu o najczęściej popełnianych błędach w 

oświadczeniach składanych przez radnych. 

 

 

 

Ad. 16 

Zamkniecie obrad.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku z 

tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział w sesji.  

Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 16.15 

 

 

Podpis protokolanta:    Podpis przewodniczącego obrad: 

 

 

 

 

 

 

 
 


